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Protokół Nr 2/13 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 20 lutego 2013 roku  

w sali nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

____________________________________________________________________________ 

W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył przewodniczący komisji Wacław 

Stefański, udział wzięli członkowie komisji oraz zaproszeni goście przewodniczący rady 

gminy  

M. Dyko - listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady – o godzinie 900 otworzył posiedzenie komisji i po powitaniu 

gości i członków komisji, stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji oświaty, co wobec składu komisji 

wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Przegląd obiektów szkolnych - wyjazd w teren. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2 

Celem posiedzenia komisji był przegląd szkół i przedszkoli na terenie gminy Waganiec 

– wyjazd w teren. 

Zespół Szkół w Zbrachlinie – dyrektor Pani V.Smulska poinformowała komisję  

w  sprawie cateringu posiłków do szkoły w Brudnowie. Wystąpiła o pozwolenie do 

Sanepidu i oczekuje na decyzję. W przyszłorocznym budżecie planuje zatrudnienie 

dodatkowej pomocy do kuchni. Zgłosiła również duże zużycie oleju opałowego ze 

względu na nieocieplone mury oraz nieszczelne okna. 

Sala gimnastyczna – drabinki( jeden szczebel do wymiany) materace 3 szt. do naprawy, 

piłki, kozioł, skrzynie stan dobry. Natomiast w ścianach i suficie jest wilgoć i grzyb. 

 

Szkoła Podstawowa w Niszczewach – dyrektor Pani M.Grzegórska udzielał informacji 

na zapytania. 

Dwa komputery nadają się do naprawy i jeden monitor.  

Sala gimnastyczna – jedna z trzech drabinek stwarza zagrożenie przy ćwiczeniach 

(pęknięta deska) materace stan dobry lampy bez osłon metalowych – zalecenie 

sanepidu. Przedszkole, potrzebny podgrzewacz wody do łazienki. 

 



 
 

 

 

Zespół Szkół w Brudnowie – dyrektor T.Szudzik, udzielał wyjaśnień komisji.  

Potrzebny zakup zmywarko – wyparzarki urządzenia gastronomicznego, ponieważ 

naczynia jednorazowego użytku zwiększają koszty, gdyż dochodzi wywóz śmieci i ich 

zakup.  

Sala gimnastyczna – stan dobry drobinki stabilne, materace w stanie dobrym inny sprzęt 

do ćwiczeń w stanie dobrym. 

Rada Rodziców zakupiła do dwóch sal lekcyjnych rolety, aby umożliwić dzieciom 

lepszą widoczność przy pracy tablicy interaktywnej oraz pomalowała we własnym 

zakresie dwie sale. 

 

Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty – brak . 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty – brak. 

 

Ad.5 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Gminy o godz. 

1300 zamknął posiedzenie. 

 
Protokołował:                                                                                                    Przewodniczący Komisji : 
Wacław Stefański                                                                                                  

                                                                                                                                        Wacław Stefański 


